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 فریدون حسن
  گزارش

پیش بینی  می شد 
ایران و ازبکستان 
به دی�دار نهایی رقابت های کاف�ا راه یافتند، 
دیداری که می تواند برخ�اف دو بازی قبلی 
مقابل افغانس�تان و قرقیزس�تان، شاگردان 

قلعه نویی را محکی جدی بزند.
پیش بینی این بازی کار سختی نبود، اما نوع بازی 
ایران مقابل دو تیمی که در فوتبال آسیا هیچ حرفی 
برای گفتن ندارند همه را متعجب کرد. ایران مقابل 
این دو تیم هرچند به پیروزی های پرگل دست پیدا 
کرد، اما دریافت دو گل از این دو حریف نه چندان 
مطرح چندان به مذاق ه��واداران فوتبال خوش 
نیامد. ضمن اینکه باعث شد منتقدان قلعه نویی 
هم بی محابا تر از قبل به روش های س��رمربی تیم 
ملی بتازن��د. امیرقلعه نویی تیم��ش را هجومی 
می چیند و این می تواند باعث ضربه پذیرتر شدن 
تیم ملی شود، به خصوص اگر حریفان قدر باشند، 
اما دریاف��ت دو گل از دو حریفی که در س��طحی 
بس��یار پایین در فوتبال جهان قرار دارند نشان از 
برخی ضعف های دفاعی دارد که باید فکری عاجل 

به حال آنها شود.
 فراموش نکنیم که رقبای اصلی ما در آسیا به هیچ 
عنوان قابل مقایسه با تیم هایی چون افغانستان و 
قرقیزستان و حتی همین ازبکستان در بازی فینال 
نیستند. آنها هم از ضعف های ما استفاده می کنند و 
هم اینکه اجازه و فرصت جبران را به ما نمی دهند. 
حالا اما حریف فینال یک حریف سفت و سخت تر 

از دو تیم دیگر اس��ت. اربکستان می تواند محکی 
جدی و خوب برای ایران باشد. دو تیم بعدازظهر 
سه ش��نبه به مصاف هم می روند تا اولین قهرمان 

کافا در رده ملی و بزرگسالان را مشخص کنند.
   نگرشمان را عوض می کنیم 

به رغم تمام حاشیه ها و انتقادها امیر قلعه نویی با 
ابراز رضایت از عملکرد شاگردانش در بازی مقابل 
قرقیزستان تأکید دارد که می خواهد سیستم و 
روش تیم ملی را تغییر دهد. او می گوید: »ایران 
در 10 سال گذش��ته با یک نگرش دیگری بازی 
می کرد. در سه ماهی که آمده ام، تقریباً به دنبال 
این هستم که نگرش و نوع بازی مان را عوض کنم، 
چون هر جایی مربیگری کرده ام به دنبال فوتبال 
هجومی بوده ام. دنبال این هستیم که این تاکتیک 
را در تیم ملی پیاده کنیم، ولی در این مسابقات 
دو گل خوردیم که باید آنالیز و ضعف هایمان را 
برطرف کنی��م. به دنبال این هس��تیم که در هر 
بازی بهتر شویم و در این بین بازیکنان بزرگ باید 
کمک کنند. آنها در این تورنمنت نشان دادند در 
س��طح بالایی قرار دارند و با تمام توان شان بازی 
کردند. بنابراین هدف گذاری ما فوتبالی هجومی 
با ساختار منظم اس��ت و باید مشکلاتمان را در 

ساختار تیمی برطرف کنیم.«
دیدار با ازبکستان اما برخلاف دو بازی قبلی دیدار 
آسانی نیست. هرچند که سطج فوتبال ازبکستان 
هم قابل مقایس��ه با فوتبال ایران نیست، اما بازی 
فیزیک��ی و محکم این تیم می توان��د قلعه نویی و 
تیمش را با چالش��ی جدی روبه رو کند. سرمربی 

تیم ملی با علم به این موضوع می گوید: »ازبکستان 
در 10 س��ال گذش��ته برای تأمین زیرساخت ها 
س��رمایه گذاری و از نظر فنی روی تیم های پایه 
خوب کار کرده است. آنها دنبال این هستند که در 

آسیا ارتقا پیدا کنند.«
  غافلگیر شدیم

غافلگیری مقابل قرقیزستان و دریافت گل برابر 
افغانستان دو موردی اس��ت که برای ستارگان 
فوتبال ایران غافلگیر کنن��ده بود، به گونه ای که 
مهدی طارمی، آقای گل لی��گ پرتغال و گلزن 
اول تیم ملی هم با اشاره به این دو مورد نوع بازی 
قرقیزستان را تعجب برانگیز توصیف کرد و گفت: 
»بازی خوب و سختی بود. من چنین انتظاری را 
از تیم قرقیزستان نداشتم. قرقیزستان پیشرفت 
قابل ملاحظه ای نسبت به قبل داشته است. به این 
تیم  و هوادارانشان تبریک می گویم. فکر می کنم 
آنه��ا در آینده حرف های بیش��تری برای گفتن 
داشته باشند. قرقیزستان تیم قابل احترامی بود، 
ولی ما شرایط خودمان را داش��تیم تا برای جام 
ملت های آس��یا از این مس��ابقات به نحو احسن 

استفاده کنیم.«
طارم��ی در خصوص بازی مقابل ازبکس��تان هم 
افزود: »ازبکستان تیم خوبی است، ولی ما شرایط 
خودمان را داری��م و می  خواهیم ب��ازی خودمان 
را انجام دهیم. قطعاً برای پیروزی به ازبکس��تان 
می رویم، چون هدف گذاری مان قهرمانی در این 
مسابقات است. بدون شک با تمام توان می رویم 

که بازی را ببریم و قهرمان شویم.«

   به حریفان احترام گذاشتیم
با وجود تمام انتقادها از حضور ای��ران در کافا اما 
نوع بازی تیم مل��ی و تلاش س��تاره های فوتبال 
ایران برای کسب پیروزی نشان از این دارد که آنها 
هیچ حریفی را دست کم نمی گیرند و برای کسب 
پیروزی تلاش می کنند. شاید وقتی از افغانستان 
و قرقیزستان به عنوان اولین رقبای تیم ملی نام 
برده شد بسیاری بر این باور بودند که تیم ملی از 
سر بی خیالی مقابل آنها قرار می گیرد، اما آنچه در 
عمل دیده شد بسیار جدی تر از این حرف ها بود. 
ملی پوش��ان ایران با انگیزه بالا همان تلاشی را از 
خود نشان دادند که اگر در مقابل تیم های مطرح 
دنیا هم قرار می گرفتند همانگونه بازی می کردند.

این واقعیت را می توان از لابه لای حرف های آنها به 
خوبی درک کرد. سردار آزمون، مهاجم گلزن تیم 
ملی کشورمان که با روحیه ای بالا در این مسابقات 
حاضر ش��ده در این خصوص گفت: »بازی خوبی 
داش��تیم. به دو تیمی که برابر آنه��ا بازی کردیم 
)افغانستان و قرقیزستان( احترام گذاشتیم و سعی 
کردیم ب��ازی خودمان را انجام دهی��م. این بازی 
برای ما مهم بود و امیدوارم نمایش خوبی نیز برابر 

ازبکستان داشته باشیم.«
س��ردار در خصوص رویارویی ایران و ازبکستان 
در فینال هم عنوان کرد: »ازبکستان همیشه تیم 
خوب و قدری برابر ایران بوده است. آنها بازیکنان 
و فورواردهای خطرناکی دارن��د. ما هم بازیکنان 
خوبی داریم و خوشحال هستیم که برابر آنها بازی 

خواهیم کرد.«

هندبالیس��ت ایرانی در لیگ آلمان خوش درخش��ید و فصلی موفق 
را پش��ت  سر گذاش��ت. در 

سال های گذشته تعداد 
بازیکنان هندبال کشورمان در لیگ های اروپایی افزایش 
پیدا کرده و بسیاری از هندبالیست های ما راهی تیم های 

خارجی شده اند. پویا نوروزی نژاد یکی از همان هاست 
که روزهای موفقی را در آلمان سپری می کند. لژیونر 

ایرانی در این فصل از رقابت ها توانست عنوان 
سومین گلزن برتر بوندس لیگا 2 را از آن خود 
کند. این ملی پوش خوش  تکنیک، عضو تیم 
اینتراخت هاگن است. او توانسته است اعتماد 

کامل کادرفنی را جلب کند. نوروزی نژاد تنها 
یک بازی فصل را به دلیل مصدومیت از دس��ت 

داد، اما در 37 بازی دیگر به ش��دت برای تیمش 
خوش درخشید. او در این بازی ها، 194 گل زده و 
میانگین 5/24 گل در هر مسابقه را به ثبت رسانده 
اس��ت. این آمار خیره کننده باعث ش��ده در جدول 
گلزنان لیگ 2 آلمان ملی پوش ایرانی رده س��وم را 
به دست آورد. علاوه  بر این نوروزی نژاد با آماری که 
ثبت کرده )پرتاب های 7مت��ر و تعداد  گل های زده( 
در بین بهترین گلزنان بوندس لیگا، رتبه نهم را از آن 

خود کرده است.

هدفم موفقیت در جهانی و هانگژو  است

نوروزی نژاد سومین گلزن برتر آلمان

روح الله رستمی برای حضور در مس��ابقات جهانی پاراوزنه برداری و        بازتاب
پاراآسیایی هانگژو تمریناتش را آغاز کرده است. رقابت های قهرمانی 
جهان، اول شهریورماه در دوبی ش��روع خواهد ش��د و قهرمان پارالمپیک و جهان بعد از پشت سر 
گذاشتن مصدومیت و دوران نقاهت ناشی از آن تلاشش را از سر گرفته است. رستمی در گفت وگو با 
تسنیم به این موضوع اش��اره کرده اس��ت: »تقریباً از 10 روز قبل تمریناتم را آغاز کردم. با سرمربی 
تیم ملی هم در تماس هس��تم و زیر نظر او این تمرینات را ادامه می دهم. با توجه به مصدومیتی که 
داشتم نباید به یک باره به خودم فشار بیاورم. بر همین اساس کم کم جلو می روم تا رکوردهایم را ارتقا 
دهم. امیدوارم تا مسابقات جهانی بتوانم به سطح مطلوبی برسم و در آنجا رکوردهای خوبی بزنم. در 
واقع تمام تلاشم این است که عملکرد خوبی در مسابقات قهرمانی جهان داشته باشم و پس از آن نیز 

بتوانم این عملکرد را در بازی های پاراآسیایی هانگژو تکرار کنم.«

مصافامیدهابااردندرنیمهنهایی

تیم فوتبال امید ایران امروز در مرحله  نیمه نهایی 
غرب آس��یا به مصاف تیم اردن می رود. تیم رضا 
عنایتی در عراق حضور دارد و بع��د از برد پرگل 
مقابل س��وریه، امیدها به س��ختی با گل دقیقه 

97 آریا برزگر به تساوی یک- یک دست یافتند 
و از شکس��ت برابر فلس��طین گریختند. کسب 
چهار امتیاز باعث شد تیم کش��ورمان به عنوان 
صدرنشین راهی دور بعدی شود و در نیمه نهایی 

مقابل تیم زیر 23 س��ال اردن صف آرایی خواهد 
کرد. در ش��رایطی که انتظار می رفت تیم ما کار 
آسانی مقابل فلسطین داشته باشد، اما اشتباهات 
زیاد و از دست دادن موقعیت ها باعث شد شاگردان 
عنایتی در یک قدمی باخت قرار بگیرند. سرمربی 
امیدها در خصوص عملک��رد بازیکنانش مقابل 
فلسطین گفت: »بازی س��ختی برای ما بود، ولی 
پیش بینی این بازی سخت را می کردیم. از لحاظ 
فوتبالی به ما سخت نگذش��ت، بلکه شرایط مان 
طوری بود که قبل از آمدن به این تورنمنت چهار، 
پنج جلسه بیشتر تمرین نکرده بودیم. بازی های 
یک روز در میان فش��ار زیادی به م��ا وارد کرد، 
به طوری که مجبور ش��دیم با ترکیب جدید وارد 
زمین شویم و برخی از بازیکن را بیرون بگذاریم. 
در نیمه دوم روی یک غفل��ت گل خوردیم، ولی 
در مجموع ب��ه بازیکنانم تبریک و به فلس��طین 
خسته نباشید می گویم. ما دستاورد بزرگی را به 

دست آوردیم و اینکه در همه شرایط حواس مان 
به مسابقه باشد و تا آخر بجنگیم. این بازی نکته 
امیدواری برای من داش��ت و از بازیکنانم تشکر 
می کنم.« با در نظر گرفتن ش��رایط موجود نکته 
مهمی که باید به بازیکنان امید یادآور شد حفظ 
انگیزه و تلاش تا لحظه آخر مسابقه است. قبل از 
مصاف با فلس��طین به نظر می رسید ملی پوشان 
خود را از پیش برنده می دانستند، به همین خاطر 
در جدال رودررو تا سرحد شکست پیش رفتند، 
اما خوشبختانه گل تس��اوی برزگر جانی دوباره 
به تیم امید داد. انتظار می رود عنایتی دست کم 
نگرفتن حریفان و البته حف��ظ انگیزه و تلاش تا 
لحظه آخر مسابقه را به بازیکنانش گوشزد کند، 
چراکه مسابقات سخت قهرمانی آسیا، بازی های 
آسیایی و کسب سهمیه المپیک را پیش رو دارند 
و قطعاً برای موفقیت مقابل حریفان قدر آسیایی 

باید اشتباهات خود را به حداقل برسانند.

 شاگردان عنایتی

از شکست برابر 

فلسطین فرار کردند

شیوا نوروزی
      خبر

اشرف رامین
      چهره
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مهدی طارمی پس از سپری کردن فصلی موفق همراه 
با کس�ب عنوان آقای گلی لیگ پرتغ�ال در دو بازی 
تیم ملی هم اشتهای سیری ناپذیر خود در گلزنی را 
نشان داد. طارمی هم مقابل افغانستان و هم در برابر 
قرقیزستان هت تریک کرد تا باشگاه پورتو در پیامی 
با ابراز خوش�حالی از آمادگی مهاجمش به او افتخار 
کند. باش�گاه پورتو پس از هت تریک مهدی طارمی 
در دیدار مقابل افغانس�تان به این مس�ئله واکنش 
نشان داد و جمعه شب هم با انتشار یک پست در تمام 
صفحات مجازی خود به درخش�ش ای�ن ملی پوش 
ایرانی اشاره داشت و هت تریک جدید او در تورنمنت 

کافای آسیا برابر قرقیزستان را بازتاب داد.

طارمی افتخاری برای پورتو

شیوا نوروزی

دنیا حیدری

این شرایط ما را در هانگژو به سکو نمی  برد
با جوی که بر ورزش ایران حاکم اس��ت 
و بودجه ای که فدراس��یون دارد، کاری 
نمی توانیم انجام دهیم. دوچرخه سواری 
تعطیل است و باش��گاه ها جمع شده اند. 
فدراسیون هم با بدهی هایی که دارد در 
کنار بودجه ک��م، کاری نمی تواند انجام 
دهد. دوچرخه سواری رشته پرهزینه ای 
اس��ت و هر چقدر برای آن هزینه کنیم، 
کفاف نمی دهد. شما نگاه کنید وقتی یک 
رکابزن 48 ساله به قهرمانی آسیا اعزام 
می شود، یعنی در این 10، 15 ساله آنقدر مدیریت ضعیف بوده که در 
ایران 100 دوچرخه سوار نداش��تیم که از بین آنها 10 نفر بااستعداد 
باشند. انتخاب شدن رکابزن 48 س��اله ضعف دوچرخه سواری ما را 
عیان می کند و نشان می دهد چقدر در این چند سال ضعیف بوده ایم. 
این ضعف کل ورزش کشور است، نه فدراسیون فعلی یا قبلی. با این 
شرایط ما هیچ شانس��ی برای گرفتن مدال بازی های آسیایی هانگژو 
نداریم. واقعیت این است که ما در یکی، دو ماه نمی توانیم کار خاصی 
انجام دهیم. اینکه می گویم ما هیچ شانسی نداریم دلیل بر این نیست 
که استعداد یا پتانسیل نداشته باش��یم. اتفاقاً برعکس استعدادهای 
خیلی خوبی داری��م، اما س��رمایه می خواهد که آنها را ب��ارور کنیم. 
مشکل اصلی اینجاست که این استعدادها ناش��ناخته باقی مانده اند 
و اگر برنامه مدون و خوبی داش��ته باش��یم، آنها خود به خود رش��د 
می کنند. برنامه اصلی فدراسیون باید صرف این استعدادها شود و در 
این صورت با پیشرفت ش��ان، خود به خود تیم ملی هم رشد می کند 
و در آس��یا مدال آور می ش��ویم. اما با  بی توجهی فرصت ها را از دست 
می دهیم. همیشه برای اشتباهات بهانه داریم، اما با این سهل انگاری ها 
نمی توانیم موفق شویم. با این ش��رایط نمی توانیم آینده خوبی برای 

دوچرخه سواری متصور شویم.

ممنوعیت شغلی چالش تازه رئیس فدراسیون

امامی: انتخاب دبیر کشتی است، 
نه دانشگاه

فضای انتخاباتی فدراسیون کشتی این روزها بسیار داغ است، خصوصاً 
که گفته می شود موانعی بر سر راه برخی کاندیداهای ریاست از جمله 
رئیس فعلی برای ادامه حضور در فدراسیون وجود دارد. موانعی که البته 
براساس قوانین داستان تازه ای نیست و از قبل هم وجود داشته، اما این 
روزها گویا حساسیت هایی را برای برخی ایجاد کرده است. این حرف و 
حدیث ها در کنار انتقادهایی که به مدیریت دبیر در فدراسیون کشتی 
و همچنین خصوصیات خاص اخلاقی او وارد  می شود باعث شده امامی 

توضیحاتی را در خصوص شایعه های اخیر ارائه کند.
سخنگوی فدراسیون کشتی در خصوص شایعه ایجاد مانع برای حضور 
دوباره دبیر در این فدراسیون صراحتاً می گوید در صورت عملی شدن 
قانون بسیاری از مدیران باید از کار خود کناره گیری کنند: »در تبصره 
یک ماده واحده اصل 141 قانون اساس��ی مبنی بر اینکه هر شخص 
تنها می تواند یک شغل دولتی داشته باش��د، به صورت شفاف نوشته 
شده است که سمت های آموزشی در دانشگاه ها و مؤسسات آموزشی و 
پژوهشی از این قانون مستثنی هستند. از طرفی هم بسیاری از اساتید 
و روش��نفکران بر این باورند که حضور افراد دانشگاهی با مدارج بالای 
دانش��گاهی از جمله اعضای هیئت علمی دانش��گاه ها در سازمان ها و 
فدراسیون ها باعث پیشرفت آن سازمان ها خواهد ش��د، اما اگر به هر 
طریقی روزی این قانون اجرایی شود بیش از 50 درصد مدیران کشور 

برکنار خواهند شد.«
براس��اس گفته های امامی، دبیر قصدی برای تمرد از قانون ندارد و در 
صورتی که بازرسی کل کشور، دیوان محاسبات و دستگاه های نظارتی 
این موضوع را به عنوان قانون جدید اعلام کنند او برای تمکین به قانون 
هم که شده دانشگاه را کنار می گذارد و انتخابش بی شک از بین دانشگاه 
و فدراسیون کش��تی ادامه حضور در هیئت علمی دانشگاه نیست. در 
واقع سخنگوی فدراسیون کش��تی با بیان این مطلب آب پاکی را روی 
دست رقبا ریخته و تأکید کرده که هیچ مسئله ای نمی تواند باعث کنار 
کش��یدن دبیر از فدراسیون کشتی ش��ود. امامی همچنین سعی دارد 
اینطور القا کند که حضور دبیر در هیئت علمی دانشگاه کمک شایانی 
برای کشتی است و این مس��ئله را باید به عنوان نقطه قوت تلقی کرد، 
نه ایس��تادگی یا تمرد از قانون: »کارهای فدراس��یون کشتی مبنی بر 
طرح توسعه کشتی که با کمک اس��اتید دانشگاه شریف و کارشناسان 
خبره امر ورزش، به خصوص دلس��وزان ورزش در دستور کار خود قرار 
داده است، لحظه ای متوقف نخواهد ش��د و دبیر قصدی برای ورود به 
این بازی های انتخاباتی ندارد.« هرچن��د تمجیدهای امامی و گزارش 
با آب و تابی که او این روزها از عملکرد فدراسیون طی چهار سال اخیر 
می دهد خود یک بازی انتخاباتی است. در واقع دبیر با توجه به تریبونی 
که به عنوان رئیس فدراسیون در اختیار دارد به بهترین شکل می تواند 
وارد بازی های تبلیغاتی و انتخاباتی ش��ود، حتی اگر به جای او، امامی 

سخنگوی فدراسیون صحبت کند.
اما آنچه مسلم اس��ت اینکه این روزها بحث حضور همزمان دبیر در 
هیئت علمی دانش��گاه و فدراسیون کش��تی می تواند کار او را برای 
حضور در انتخابات ب��ه مخاطره بین��دازد، مگر آنک��ه همانطور که 
امامی تأکید دارد دبیر کش��تی را به دانش��گاه ترجیح دهد. بی شک 
اما بحث هایی که این روزها حول محور انتخابات فدراسیون کشتی 
مطرح می ش��ود نش��ان از یک انتخابات داغ دارد که می تواند حتی 
در ادامه چالش برانگیز نیز باش��د. چالش هایی که انتظار می رود در 
راستای موفقیت کش��تی باش��د، نه به ضرر آن! اما اینکه فدراسیون 
به شکلی زیرکانه توسط سخنگوی خود س��ایر مدیران را نیز تهدید 
می کند که در صورت عملی ش��دن قانون عدم حض��ور همزمان در 
هیئت علمی دانشگاه و فدراسیون بسیاری از مدیران باید از کار خود 
کنار بکشند، نشان از یک انتخابات چالشی دارد که قرار نیست به این 
سادگی ها ختم به خیر شود و حاش��یه های زیادی هم در پی خواهد 
داشت. با این وجود تا به امروز هیچ یک از رقبای دبیر دست به اقدامی 
حاش��یه برانگیز نزده اند و تنها متن صریح قانون بوده که مطرح شده 
است. قانونی که سخنگوی فدراسیون تأکید دارد رئیس فعلی هیچ 
قصدی برای تمرد از آن را ندارد و این یعنی هیچ یک از رقبا نمی توانند 
روی این مورد حس��اب ویژه باز کنند! اما اینکه آیا اصل 141 قانون 
اساسی مبنی بر اینکه هر شخص تنها می تواند یک شغل دولتی داشته 

باشد، اجرا خواهد شد یا نه نیز بحث مهمی است!

پاداش به ورزشکار راه دوری نمی رود
چیزی به ش��روع بازی های آس��یایی و پاراآس��یایی نمانده و تیم های 
مختلف و مدعیان کسب مدال برای گرفتن بهترین نتیجه در هانگژو با 
تمام قوا مشغول آماده سازی هس��تند. در زمانه ای که ورزش حرفه ای 
شده و از آن به عنوان یک صنعت یاد می شود، بحث پاداش ورزشکاران 

اهمیت زیادی دارد. 
هنوز میزان پاداش به مدال آوران بازی های هانگژو مصوب نشده، اما 
هر دو کمیته برای تعیین رقم پاداش ها مشغول بررسی همه جانبه 
هس��تند. به گفته دبیرکل کمیته المپیک پیشنهاد پاداش 10 هزار 
دلاری )پرداخ��ت به صورت معادل ریالی( به طلایی های آس��یایی 
مطرح شده و اعضای هیئت  اجرایی همه پیشنهادها را مورد بررسی 
قرار می دهند. اگرچه برای تصویب رقم نهایی باید مسائل مختلفی 
مدنظر قرار بگیرند و مراحل لازم را طی کنن��د، ولی انتظار می رود  
حالا که کاروان های ایران با دیدگاه کیفی و در جهت کسب بیشترین 
تعداد مدال راهی هانگژو خواهد شد، مسئولان کمیته های المپیک و 
پارالمپیک در بحث تصویب نهایی پاداش ها خساست به خرج ندهند 
و با دست و دلبازی بالاترین نرخ را برای مدال آوران در نظر بگیرند. 
درخش��ش قهرمانان و تیم ه��ای ایران��ی در تورنمنت های مختلف 
بین المللی بارها ثابت کرده است رسیدگی به ورزشکاران و پرداخت 
پاداش  های در خور توجه راه دوری نم��ی رود و در نهایت ثمره اش 

نصیب کشور می شود. 
اصولاً حضور موفق در المپیک آس��یایی نیازمن��د برنامه ریزی، 
تمرین و تلاش بسیار زیاد است. در این بین ورزشکاران کشورمان 
با انواع  و اقسام چالش ها دست وپنجه نرم  می کنند و با پشت  سر 
گذاشتن همه موانع بدون چشمداشت و البته با کمترین توجه از 
سوی مسئولان، راهی مسابقات می شوند. این  در حالی است که 
با شروع بازی ها همه از ورزش��کاران انتظار درو کردن مدال ها را 
دارند، آن هم بدون توجه به وضعیت آماده سازی تیم ها و روزهای 
سختی که هر ورزشکار پشت  سر گذاشته است. با توجه به تأکید 
مسئولان کمیته های المپیک و پارالمپیک، هر دو کاروان ورزش 
کشورمان با نگاه کیفی اعزام خواهند شد. این یعنی بهترین های 
ورزش ایران در هانگژو به میدان خواهند رفت. ش��رایط سخت 
اقتصادی و بودجه کم ورزش از جمله مواردی است که مدیران را 
به سمت کیفی گرایی سوق داده است، به همین خاطر آنها انتظار 
دارند نفرات اعزامی به آسیایی بیشترین و مرغوب ترین مدال ها 

را به گردن بیاویزند.
اگرچه کیفی گرایی مخالفانی ه��م دارد و اجرای آن ش��انس اعزام به 
آسیایی و پاراآس��یایی را از برخی تیم ها و ورزشکارا نشان گرفته، اما با 
توجه به همین دیدگاه اس��ت که تأکید داریم پاداش  مدال آوران باید 
در خور توجه باشد. وضعیت س��خت اقتصادی، نداشتن شغل، بیمه، 
مس��کن، بازنشس��تگی و هزار و یک دغدغه دیگر، ذه��ن قهرمانان را 
درگیر موضوعاتی غیرورزش��ی کرده، آن هم در شرایطی که رقبا برای 
کسب بهترین نتیجه بیش��ترین امکانات، پاداش و تسهیلات را برای 
ورزشکارانش��ان در نظر می گیرند و از این طری��ق تمامی دغدغه های 
زندگی شان را از بین می برند. در کشور ما اما مدال آوران علاوه  بر ورزش 
حرفه ای باید به هزار و یک مشکل زندگی نیز فکر کنند و برای حل آنها 
چاره ای بیندیش��ند. تعیین حداکثر پاداش ممکن برای ورزشکارانی 
که در هانگژو روی س��کو می روند، قدمی است در جهت کمک رسانی 
به مدعیان کس��ب مدال تا برای موفقیت خود انگیزه بیش��تری پیدا 
کنند، حت��ی اگر معادل 10 هزار دلار نیز به حس��اب ورزش��کار واریز 
ش��ود، باور کنید با این حجم از تورم و شرایط س��خت اقتصادی شاید 
گوشه ای از مشکلات زندگی یک مدال آور مرتفع شود. فراموش نکنید 
در این مطلب تنها در خصوص پاداش پای س��کو که قرار است از سوی 
کمیته ها پرداخت شود صحبت می کنیم. بدون شک وزارت ورزش نیز 
پاداش ویژه ای برای مدال آوران بازی های هانگژو در نظر خواهد گرفت 
و ورزشکاران ما روی آن نیز حساب می کنند. از طرفی فقط نباید روی 
بحث پاداش ها تمرکز کرد، بلکه در سه ماه باقی مانده تا شروع بازی ها؛ 
تیم ها، مربیان و ورزش��کاران منتظرند مسئولان ارشد ورزش حمایت 
ویژه ای از آنها داشته باش��ند و این مس��ئله تنها به حضور در اردوها و 

گرفتن عکس یادگاری ختم نشود.

 نخستین روز مسابقات شمشیربازی قهرمانی آسیا 2023 چین 
به پایان رسید و ایران توانست در سابر انفرادی مردان صاحب یک 
مدال طلا و یک برنز شود. علی پاکدامن، کاپیتان تیم ملی پس 
از صعود به فینال برابر جان هو کیم از کره جنوبی با نتیجه 15 بر 
14 پیروز شد و به عنوان قهرمانی رس��ید. پیش از این بازیکنان 
کره جنوبی به طور سنتی قهرمانی را به دست می آوردند. پاکدامن 
در حالی که 11 بر 8 عقب بود، توانست بازی را به 14 -14 برساند 
و در نهایت هم امتیاز آخر را گرفت و قهرمان شد. پاکدامن پس از 
22 سال توانست ایران را صاحب مدال طلای انفرادی آسیا کند 
و برای اولین ب��ار بالاتر از شمش��یربازان کره جنوبی قرار گرفت.  
محمد رهبری دیگر نماینده ایران در مرحله نیمه نهایی مغلوب 

جان هو کیم از کره جنوبی شد و به مدال برنز رسید.

پاکدامن قهرمان آسیا شد

قادر میزبانی

پیشکسوت دوچرخه سواری
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